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1. Powitanie członków komisji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Ficek przywitał przybyłych na 4 

posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości: panią Katarzynę Witek – Roj 

Skarbnika Powiatu oraz panią Grażynę Sarnes Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Mieniem oraz Zamówień Publicznych. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, więc obrady są 

prawomocne. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Ficek przedstawił porządek posiedzenia.  

W związku z niezgłoszeniem uwag przeprowadzono głosowanie nad jego 

przyjęciem. 

Głosowano w sprawie: Zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2024r. 

Przewodniczący Komisji Adam Ficek poinformował, że kolejnym punktem 
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porządku posiedzenia jest analiza wykonania budżetu za I półrocze 2024r. Poprosił o 

zabranie głosu Skarbnika Powiatu.  

Pani Katarzyna Witek – Roj Skarbnik Powiatu przedstawiła analizę wykonania 

budżetu za I półrocze 2024 r. Poinformowała, że na dzień 30.06.2024 plan budżetu 

kształtował się następująco: 

• Dochody – po zmianach wyniosły 196.013.958,04 zł , zostały wykonane w 

wysokości 99.832.013,70 zł co stanowi 50,93% planu, 

• Wydatki – po zmianach wyniosły 204.094.899,55 zł, zostały wykonane w 

wysokości 90.542.598,85 zł co stanowi 44,36% plany, 

• Przychody po zmianach wyniosły 12.704.081,75, wykonane zostały w 

wysokości 10.020.256,69 zł co stanowi 78,87% planu, 

• Rozchody – po zmianach wyniosły 4.623.140,24 zł, wykonanie wyniosło 

1.311.570,12 co stanowi 28,37%. 

Szczegółowa informacja stanowi załącznik do protokołu 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionych informacji.  

4. Analiza wydatków inwestycyjnych budżetu Powiatu za I półrocze 2024r. 

Pani Katarzyna Witek – Roj Skarbnik Powiatu poinformowała, że plan wydatków 

inwestycyjnych na dzień 30.06.2024 r. wynosił 37 543.366,26 zł, wykonanie wyniosło 

2.557.876,82 zł co stanowi 6,81% planu. Dodała, że niskie wykonanie planu wynika 

z trwających procedur przetargowych i realizacja większości zaplanowanych 

inwestycji nastąpi w II półroczu 2024 r. Następnie omówiła zadania inwestycyjne 

prowadzone przez Powiatowy Zarząd Dróg, który  ma zaplanowane do realizacji 

9 zadań na kwotę łączną 20.450.061,67 zł, z czego na dzień 30.06.2024 r. wykonano 

2.043.308,53 zł. co stanowi 9,99% planu. 

Pani Grażyna Sarnes Naczelnik Wydziału Gospodarowania Mieniem i 

Zamówień Publicznych omówiła inwestycje realizowane przez Wydział w I półroczu 

2024 r. Poinformowała, że w sumie Wydział realizuje bądź nadzoruje 32 zadania 

inwestycyjne za łączną kwotę 15.789.439,79 zł. Szczegółowa informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Szczegółowa informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że realizacja inwestycji na I półrocze jest 

na bardzo niskim poziomie i zapytał czy nie ma zagrożenia, że do końca roku nie 
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zostaną zrealizowane. 

Pani Grażyna Sarnes wyjaśniła, że zazwyczaj w I półroczu danego roku trwają 

przygotowania do rozpoczęcia inwestycji m.in. uruchamiana jest procedura 

przetargowa, która  

Radny Aleksander Tabacki zapytał czy było rozważane wyburzenie obecnego 

budynku PSONI i budowa nowego obiektu ponieważ koszty dostosowywania mogą 

być wyższe niż budowa nowego obiektu. 

Pani Grażyna Sarnes poinformowała, że obecnie trwa etap opracowywanie 

programu funkcjonalno – adaptacyjnego budynku PSONI. Na podstawie tego 

dokumentu będą podejmowane kolejne decyzje. 

Radna Barbara Pepke zwróciła uwagę, że budynek znajduje się na działce oddanej 

w użytkowanie wieczyste przez gminę Wyry. 

Przewodniczący Komisji, podsumowując przedstawione informacje, zwrócił uwagę 

na zbyt późne przekazywanie terenu wykonawcy inwestycji co może skutkować 

opóźnieniami w jej realizacji. 

5. Zapoznanie się z aktualnym stanem  zadłużenia Powiatu Mikołowskiego. 

Pani Skarbnik przedstawiła prognozę długu w okresie 2024 roku. Poinformowała, że 

stan długu na 31.12.2023 r. w sumie wynosił 31.855.037,80 zł. W roku 2024 

wyemitowane zostały obligacje na kwotę 3.800.000 zł. Z kolei spłaty zadłużenia 

wyniosły w sumie -2.953.140,24 zł. W podsumowaniu Pani Skarbnik poinformowała, 

że na dzień 30.09.2024 r. stan długu wynosi 29.717.682,62 zł, a spłata za III kwartały 

wyniosła 817.355,18 zł. Dodała, że w miesiącu październiku wyemitowano obligacje 

na kwotę 3.800.000 zł. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że niepokoi wysokość długu Powiatu. 

Ponadto z przedstawionych informacji wynika, że może narastać spirala długów 

ponieważ jeden kredyt jest spłacany kolejnym kredytem. 

Pani Skarbnik podkreśliła, że zobowiązania zaciągane są zgodnie z prawem 

i obowiązującymi przepisami. Poza tym, ostatnie kredyty zostały zaciągnięte w latach 

2014 – 2015 oraz 2018 zgodnie z ustawą. Zadłużenie Powiatu na koniec 2024 roku 

powinno wynieść ok. 33.000.000 zł. 



 4 

Radna Barbara Pepke zapytała czy Centrum Zdrowia także zaciągało kredyt, jeśli 

tak, to w jakiej wysokości. 

Pani Skarbnik poinformowała, że Powiat poręczył spółce Centrum Zdrowia kredyt 

w wysokości 10.500.000 zł. 

Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawione informacje. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zgłaszanie uwag do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji.  

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania ZA:5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

Brak zgłoszeń. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji podziękował członkom Komisji za przybycie i zamknął 4 

 posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Aleksandra Stolarz 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Adam Ficek 


